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Protokoll Rosendalsskolans Föräldraförenings möte 22 mars, 2017 
 

Anna Melke, Ordförande höll i mötet 

Åsa Wallmark, sekreterare antecknade 

Deltagare enligt Mötesanteckningar från Forum för Samråd av Ulla-Britt Gustafsson 

 

Mötet öppnas. 

Ordförande Anna Melke presenterar styrelsen. Förutom ovan, kassör Johan Engebratt och ledamot 

Marit Ekström. 

Ingen har mailat in punkter för styrelsen att ta upp. 

 

Vad har styrelsen gjort sedan sist? 

Träffat rektorn 

Forum för samråd är ”svåra”, ensidig kommunikation, hur kan det bli mer samråd åt andra hållet? 

Föreningen ämnar mötas med rektorn igen och diskutera vidare. 

Bra att idrottslärarna kom på besök. Vi föräldrar träffar ju personalen sällan. Får gärna komma på 

forumen och berätta. De 4 ”förstalärarna” som förslag. Olika personalrepresentation önskvärt. 

 

Klasspengar från bla Rosendalsskolans Dag 

Vi har delat ut pengar till klasserna (150-200 kr per elev). Styrelsen har begärt att klasserna skriver brev 

om vad de gjort och hur de kom fram till vad de skulle göra. Meningen är att de tex ska rösta om vad alla 

vill göra. Pengarna kan också sparas till en aktivitet senare, ex i 6:an.  

Fråga: Airhop – vem betalar? Är det istället för gympa? Har man tagit pengar från klasskassorna för det? 

Fråga: Friluftsdag, har skolan sådana? Är ”skoljoggen” en friluftsdag? 

 

Rosendalsskolans Föräldraförening på Facebook 

Det finns nu en Facebook-grupp för Föräldraföreningen för att möjliggöra enkel kommunikation inom 

föreningen. Här kan vi dela info om Rosendalsskolan, vår förening eller andra aktuella frågor, samt 

möjlighet att uttrycka önskemål om frågor vi kan ta upp.  

Hjälp gärna till och sprid och bjuda in fler medlemmar, alla kan lägga till nya kontakter.  

https://www.facebook.com/groups/ffrs.se/  
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Vilka frågor vill medlemmarna att föreningen ska driva? 

 

Trafiksituationen 

Fråga: Hur gick det med trafikbrevet? – Inget svar tyvärr. Det finns mer information om det här på 

www.ffrs.se.  

Frågan ska upp ett trafiksamråd.  

Det kan ej bli stoppförbud. 

Hastighetssänkning? – Nej, pga stombussen kan inga gupp sättas upp. 

En skylt får vi nog vara nöjda med. Vad är beslutet? 

Ser man saker, ta en bild och skicka till föreningen så kan vi sammanställa. 

*Notering från sekreteraren: måndag den 27 mars stod en parkeringsvakt och gav böter till de som 

parkerade i fickan utanför skolan på morgonen! Var inte oväntat en del diskussioner på plats! 

 

Kommunikation/Information från skolan  

Det finns ett stort behov av att förbättra kommunikationen från skolan. Ex. få info om lärare som slutar 

och annat som vi föräldrar vill veta. 

Föreningen tar på sig att ta fram ett förslag till rektorn innehållande vilken typ av information, 

prioritetsordning och hur vi vill den (veckobrev? Klassvis?) 

Vi samlar ihop information från medlemmarna och kommer med förslag till nästa forum.  

 

Nästa möte är efter nästa Forum för Samråd, 15 maj 2017 

 

// Åsa Wallmark 22 mars, 2017 


